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Protokoll styrelsemöte S22

Närvaro: Malin Gurenius Ordförande
Erik Mossberg Skattmästare
Gustav Bodenäs SRD-ordförande
Fredrik Allansson Cafémästare
Lars Dunemark Programmästare
Göran Stensköld Sexmästare
Pernilla Andersson Överphös
Olov Petrén Vice sexmästare
Björn Nilsson Märkvärdig
Johan Bjarnevik Fotograf

§1 OFMÖ

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Olov Petrén
Björn Nilsson
Pernilla Andersson
Johan Bjarnevik

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötes
protokoll

Föregående mötes protokoll bordlades.

§6 Meddelanden Pernilla meddelar att

• nollningen är över nu. Staben håller på att sammanställa
nollningens ekonomi.

• D-shopen skall köpa saker från staben. Saker som staben
skall sälja till D-shopen är mössor som betalats men inte
hämtats ut, ouveraller, sångböcker. Även märken ska säljas
till D-shopen. D- och C-märken ska säljas till inköpspris
och tema-märken skall säljas för mindre än inköpspriset.

• kåren ska skicka enkäter för att utvärdera nollningen, dessa
ska skickas elektroniskt till D,E,F.

Lars meddelar att

• han ska annordna en bussresa till Tyskland den 19:e novem-
ber. Sista anmälningsdagen är den 4:e november. Han vill
ha någon som sponsrar bussresan med ca 1000kr. Bussre-
san kommer att vara öppen för alla, även för folk utanför
LTH.

• 25 personer har anmält sig till Geekend.
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03mg
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d01em
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?c03gb
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?f03fa
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d04ld
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03gs
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Johan meddelar att

• det ska vara fullmäktigemöte nästa vecka.

• att det ska vara ett seminarium på kåren nästa vecka om
SOUP:en.

Göran meddelar att

• han har arrangerat en oktoberfest, intäkterna blev ca 6300.

• vi fick klagomål på städningen efter ET-slasquen. Lokalvår-
darna ska ha en städ-genomgång med Sexet, Cafét och
Källarmästeriet.

• Julfesten kommer att vara samma dag som som ET-slasquen
i december.

• det kommer att vara Jazzklubb i iDét den 11 november.

• han ska skicka ut inbjudningar till sextack-festen.

• vi har köpt en avloppspump

Fredrik meddelar att

• han inte har varit här på två veckor, Björn har skött Cafét
under den tiden.

• Caféprogrammet är ännu inte klart.

Erik meddelar att

• vi har 88kkr och 20kkr i väntande utbetalningar.

• att vi ska ha budgetläggning på tisdag den 1 november.
Alla mästare får i hemuppgift att göra ett budgetförslag
för sin enhet.

Björn meddelar att han har räknat märken.

Malin meddelar att

• vi ska på middag hos E-styrelsen ikväll.

• hon har skickat styrelseplanchen till PH.

• kårens playstationstation cirkulerar på sektionerna. Den är
på Maskinsektionen nu och kommer till oss nästa vecka.

• kåren har satt upp en plasma-tv (som har köpts med spon-
sorpengar) i trappan till Kårme. Den ska fungera som en
informationskanal från kåren till kårmedlemmarna.

• Pålsjö vill i varje nummer ha insändare från sektionerna.
Malin vill ha hjälp med vad hon ska skriva.
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• vi har planerat sångboksinsjungning på fredag men den
blir nog inställd.

§7 Beslutsuppföljning Gustav ska flytta SRD:s grejer till Källarmästeriets skåp så att
D-shopen kan få ett eget skåp.

§8 Nollegasque samma
dag som E-arna

Pernilla hade ett förslag att vi ska ha våran nollegasque på sam-
ma dag som E (fast på olika ställen).

Nu ser det ut så här:
v4
Fredag, E-arna har nollegasque
Lördag, vi har nollegasque
v5
Lördag, F-arna har nollegasque

Förslaget skulle innebära att F-arna kan ha nollegasque på vår
lördag då vi har vår på fredagen istället. Detta skulle medföra
att F-arna inte skulle behöva ha en så lång nollning och vi skulle
kunna ha vårt eftersläpp tillsammans med E-arna. Det som kanske
inte är så positivt är att ha nollegasquen på en fredag.

Vi diskuterade förslaget. Göran tyckte att det skulle vara okej
att ha nollegasquen samma dag som en annan sektion men det
skulle vara trevligare om det var en sektion med fler tjejer. Han
föreslog W-arna. Mötet kan dock inte bestämma något utan att
prata med de andra sektionerna.

§9 Övrigt Lars påpekar att det krävs ett visst antal personer som anmäler
sig för att bussresan ska gå runt. Man kommer kunna ta med sig
ca 40kg per person. Pernilla påpekar att det måste upp affisher
och att Lars även borde göra reklam på F-sektionen.

§10 OFMA

Vid protokollet

Erik Mossberg
Mötessekreterare

Justeras

Malin Gurenius
Ordförande
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